
  

 

Aan de leden van de gemeenteraad 

 

Noordwijk, 28 april 2025 

 

Uw kenmerk  :  
Uw brief van  : 14 april 2025 
Zaaknummer  : 986310 
Verzenddatum  :  
Onderwerp  : verlichting veld 1 vv Noordwijk 
 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Inleiding 
Bijgaand treft u de beantwoording van de door de lijst Salman gestelde schriftelijke vragen in gevolge 
artikel 32 RvO op 14 april 2025 inzake veld 1 van vv Noordwijk dat tijdelijk niet in gebruik kon worden 
genomen.  

Vraag 1.  
Wie is eigenaar van de lichtmasten en wie is verantwoordelijk voor het onderhoud? 

 
Antwoord: 

De lichtmasten zijn eigendom van de gemeente Noordwijk. Het onderhoud is uitbesteed aan het 
Sportbedrijf Noordwijk, dat voor 100% eigendom is van de gemeente. Daarmee blijft de gemeente 
eindverantwoordelijk.  

Vraag 2.  

Heeft er de afgelopen jaren inspectie en onderhoud plaatsgevonden?  

Antwoord: 

Ja, de sportparken worden jaarlijks visueel geïnspecteerd, inclusief de lichtmasten en ballenvangers. 
Tot recent gaven deze inspecties geen aanleiding tot onderhoud of vervanging. Wel is vastgesteld 
dat de lichtmasten op sportpark Duinwetering voorzien zijn van een ouder type LED-armatuur zonder 
coating, in tegenstelling tot de nieuwere typen op andere parken die wel gecoat zijn. 
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Vraag 3.  

Is hiermee geen onverantwoord risico genomen, zeker met het schoolvoetbaltoernooi van 9 april? 

Antwoord: 

De lichtmasten dateren uit 2012 en hebben normaal gesproken een levensduur van 40 jaar. De 
Ledverlichting is in 2018 geplaatst. Onderhoud wordt uitgevoerd wanneer de inspectie hier aanleiding 
toe geeft. Aangezien de eerdere inspecties geen gebreken aantoonden, was er toen geen reden voor 
onderhoud. In de regel zou gegalvaniseerd staal binnen dit tijdsbestek niet mogen corroderen.  

Met de kennis van nu hadden we extra controles naast de visuele inspecties wenselijk gevonden. 
Veiligheid staat altijd voorop, zeker bij evenementen met veel kinderen. Daarom laten we nu 
aanvullende inspecties uitvoeren om risico’s in de toekomst volledig uit te sluiten. 

Vraag 4.  

Was het bij de leverancier bekend dat dit type armatuur gevoelig is voor de kustomgeving? 

Antwoord: 

We zijn nog in gesprek met de leverancier hoe dit heeft kunnen gebeuren. De leverancier voorziet 
nieuwere typen armaturen inmiddels standaard van een beschermende coating. Hiermee is duidelijk 
lering getrokken uit eerdere ervaringen met ongecoate armaturen. 

Vraag 5.  

Veld 1 was niet beschikbaar, waardoor vv Noordwijk geen kaartverkoop kon doen voor een 
belangrijke wedstrijd. Wordt de vereniging hiervoor gecompenseerd? 

Antwoord: 

Ja, we zijn hierover in gesprek met vv Noordwijk en zullen hen compenseren voor de gemiste recette-
inkomsten die naar verwachting ongeveer € 1.000,- – 2.000,- bedragen. 

Vraag 6.  
 
Geldt deze compensatie ook voor toekomstige wedstrijden als veld 1 nog niet bruikbaar is? 

Antwoord: 

Nee, de armaturen zijn inmiddels uit de masten verwijderd, waardoor het risico is weggenomen. 
Wedstrijden kunnen weer plaatsvinden zonder aanvullende compensatie. 

Vraag 7.  
 
Wanneer is veld 1 weer volledig in gebruik met verlichting? 
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Antwoord: 
 
We zorgen ervoor dat de armaturen zo spoedig mogelijk worden vervangen. Het is in ieder geval vóór 
september 2025 gereed. Tot die tijd is er geen probleem en kan er gewoon ‘s avonds worden 
gevoetbald en getraind in verband met de zomertijd. 
 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Noordwijk 

{{esl:Signer1:Capture:size(200,50)}}  {{esl:Signer2:Capture:size(200,50)}} 

 

 

Mw. E.M. Overzier    Dhr. T.C.W.M. Alkemade  

secretaris     loco-burgemeester  
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